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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2010. október 11-én 15.00 órai kezdettel 
megtartott alakuló üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  
   Révay István, 

Elekes Péter,  
Dr. Szabó Győző János, 
Szimel Gábor, 
Tóth Csaba Ferencné, 

   Tóth Tamás Gábor képviselők. 
 

Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 
 
   Lugosi Ervin Antalné HVB elnök, 
   Birkás Andrásné, 
   Gál Béla HVB tagok, 
   Kovács Rita, 
   Vargáné Mészáros Nóra HVB delegált tagok. 
   
Révay István korelnök: Szeretettel köszöntöm Bánréve újonnan megválasztott, illetve újra 
megválasztott képviselőit, Tóth Csaba Ferencné képviselő Asszonyt, Elekes Péter, Dr. Szabó 
Győző János, Szimel Gábor és Tóth Tamás képviselő Urakat. Régi és újra megválasztott 
polgármesterünket Hajdu Gábor Józsefet. Nagy szeretettel köszöntöm Lugosi Ervin Antalné 
HVB elnök Asszonyt, a megjelent HVB tagokat és a HVB megjelent delegált tagjait. 
Megköszönöm nekik az elvégzett munkát amit legjobb tudásuk és hitük szerint végeztek. 
Köszöntöm Bánréve Község Önkormányzatának Jegyző Asszonyát, illetve 
jegyzőkönyvvezetőnket. Ezúton is szeretnék köszönetet mondani minden bánrévei 
választópolgárnak, akik eljöttek szavazni és letették voksukat. Az eredmény tükrözi a falu 
véleményét. Felkérem Lugosi Ervin Antalné Asszonyt a HVB elnökét tegye meg a szükséges 
lépéseket. 
 
Lugosi Ervin Antalné HVB elnök: Köszöntök mindenkit nagy szeretettel. Köszöntöm Hajdu 
Gábor József polgármester Urat, a megválasztott képviselő Asszonyt és Urakat, a Helyi 
Választási Bizottság jelenlévő tagjait és a hivatal részéről megjelent Jegyző Asszonyt és a 
jegyzőkönyvvezetőt.  
 
Ismertette a HVB 38/2010. számú jogerős, választási eredmény megállapító határozatát, mely 
a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Ezután a HVB elnöke kivette a polgármestertől és a képviselőktől az esküt.  
 
Gratulálok Polgármester Úrnak, Képviselő Asszonynak és Képviselő Uraknak. Megállapítom, 
hogy Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megalakult. Kérem, hogy írják 
alá az esküokmányokat. 
Az aláírt esküokmányok a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
 
Ezután kiosztásra kerültek a megbízó levelek. A HVB elnöke visszaadta a szót Révay István 
korelnöknek. 
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Révay István: Megállapítom, hogy a képviselő-testület határozatképes. Mind a hat képviselő 
jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Elekes Péter és Dr. Szabó Győző János képviselő Urakat 
javasolom. Szavazásra tette az elhangzottakat. 
 
Bánréve Község Önkormányzatának képviselő-testülete hét egyhangú szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket.  
 
Révay István: Ilyen fiatal testületünk van, hogy én vagyok a korelnök. Örülök neki, hogy 
ilyen fiatalok alkotják a testületet, remélem, hogy fiatalos lendülettel fogjuk munkánkat is 
ellátni az elkövetkezendőkben. Bízom benne, hogy a Képviselő-testület az eskü szövegében 
foglaltaknak megfelelően Bánréve polgárainak érdekét fogja képviselni. Biztosan lesznek 
kemény vitáink, de az is a falu érdekét kell, hogy szolgálja. Az alakuló ülésen egy feladatunk 
van, meg kell állapítani a polgármester illetményét, a polgármesteri tisztség ellátásának egyes 
kérdéseiről és az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló 1994. évi LXIV. tv. Alapján.  
Az 1992. évi XXIII. tv. rendelkezése értelmében a köztisztviselői illetmény alap jelenleg 
38.650,-Ft. A településünk lélekszámát figyelembe véve az 1000-2999 lélekszámú 
kategóriába tartozunk, így az illetmény alap szorzója 8,5-11 szorzó lehet. Fontos 
megemlítenem, hogy a polgármester illetménye nem lehet kevesebb az előző ciklusban 
alkalmazott polgármester illetményénél. Tájékoztatom a testületet, hogy az előző ciklusban a 
polgármester illetménye a  11-es szorzóban volt megállapítva. Így ettől kevesebb nem lehet. 
Javaslom a 425.150,-Ft illetmény megállapítását a polgármesternek. Akinek kérdése merült 
fel, kérem tegye fel. A témát vitára bocsátom. 
 
Hajdu Gábor József polgármester bejelentette érintettségét. 
 
Elekes Péter: A törvény nem engedi, hogy kevesebb legyen, mit lehet ezen vitatkozni ekkortól 
kezdve? 
 
Révay István: Több viszont lehet.  
 
Tóth Tamás Gábor: Szorzóban nem lehet több. 
 
Révay István: Illetmény alapban viszont lehetne. Erre azonban kötelezettséget kell akkor 
vállalni. Három régi és három új tagja van a testületnek. A régi tagok előtt már ismert, hogy a 
költségvetés elfogadásakor dönt a testület a polgármester illetménye, tiszteletdíja ügyében. A 
polgármester illetménye közérdekű adat, mely nyilvános. Bárki meg tudja nézni, akit érdekel.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 6 igen 1 tartózkodás szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 
 
86/2010. (X.11.) számú Határozat 
 
Tárgy: Polgármester illetményének megállapítása 
 
Képviselő-testület Hajdu Gábor József polgármester illetményét 2010. október 04. 
napjától a mindenkori köztisztviselői illetményalap 11-es szorzójával állapítja meg, mely 
szerint az illetménye 425.150,-Ft/hó összegben.   
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Utasítja a jegyzőt, a fentiekből adódó feladatok végrehajtására. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
 
Révay István: A polgármester költségtérítéséről is döntenünk kell majd az 
elkövetkezendőkben. A törvény rendelkezéseit figyelembe véve az illetmény 20-30%-ában 
határozható meg. A következő ülésen kell a testületnek a mértékére javaslatot tenni.  
Amennyiben erről nem születne megállapodás, úgy akkor is meg fogja illetni a polgármestert 
a megállapított illetményének a 20%-a. Ez a következő ülés sarkalatos témája lesz. A jövő 
héttől belevágunk a sűrűjébe, sok keserves és reméljük, szép munka vár ránk. Reméljük, hogy 
az elképzeléseink valóra fognak válni.  
Köszönöm, kérem Hajdu Gábor József polgármester Urat, vegye át a staféta botot. Sok 
kellemes döntést kívánok magunknak. Kívánok erőt, akaratot az elkövetkezendő négy évben, 
hogy amik álmainkban szerepelnek azt sikerüljön megvalósítani. Az előző testület úgy 
végezte az elmúlt négy évben a munkáját, hogy az új testületnek egy olyan gazdasági hátteret 
hagyott hátra, hogy nem kell az új testületnek lyukak betömésével foglalkoznia. Év végére a 
költségvetés nem lesz deficites, ha minden úgy alakul ahogyan kellene. Minimum null szaldós 
lesz. Sokat köszönhetünk a hivatal dolgozóinak is. 2010. évben több természeti katasztrófa is 
ért minket, azt hiszem, hogy emelt fővel nézhetünk a lakosság szemébe. Voltak hibák, de 
gyarapodás is volt, ebben a szellemben kell tovább dolgozni.  
 
Hajdu Gábor József: Tisztelt Képviselő-testület. Elnök Asszony, Jegyző Asszony, HVB 
tagok. Ez az eskütétel az, amit nem lehet megszokni. Jó néhány esküt letettem, kivettem már, 
de ez egy nagyon komoly eskü. Ennek letételével komoly feladatot vállalunk magunkra. 
Köszönöm a HVB minden tagjának a választás előkészítés folyamán és alatta tanúsított 
munkát. Volt bizonyos fennakadás, de nem volt eredménytelen a munka. Elmondhatjuk, jól 
végezték dolgukat. Köszönöm. Az értékeléskor megköszöntem a testületnek, a hivatal 
dolgozóinak, az intézményvezetőknek, az intézményeknek, Bánréve alkalmazottainak az 
eredményeket, az elvégzett munkát. Csapatban tudtam gondolkodni és ezt továbbra is így 
gondolom. Külön köszönet Bánréve választópolgárainak azért, hogy ismét engem választottak 
meg. Gratulálok a képviselőknek. Soha semmiféle uralkodó szándék nem volt bennem, nem is 
lesz. Azt hiszem akik velem együtt dolgoztak, azok sem hitték el azt teljesen. Néha nem túl jó 
munka ez, kényelmetlen döntéseket is hozni kell, fel kell vállalni. Azt kell szem előtt tartani, 
hogy ha a többségnek egy döntés jó, egy kisebb rétegnek nem, akkor is meg kell hozni a 
döntést, fel kell vállalni. Nehéz olyan döntést hozni, ritka, amikor lehet, ami mindenkinek jó. 
Ez a hivatal Jegyző Asszony vezetésével alkalmas arra, hogy a képviselő testülettel tudja 
végezni a feladatokat. Az alakuló ülésen programot szokás mondani, úgynevezett 
ciklusprogramot. Én ezt most nem teszem. Várom a testület tagjainak javaslatát a 
ciklusprogramba, nem kívánok befolyásolni senkit. A törvényes működést mindig biztosítani 
kell. Biztosítani kell az ehhez szükséges forrásokat. Hét Községben tegnap istentiszteleten 
vettem részt, köszöntöttük tiszteletes Asszonyt. Ott hangzott el, hogy az a település, ahol 
nincs templom és iskola, vissza fejlődik, ahol van, ott őrizzük meg. Tállai András 
önkormányzati államtitkár az óvoda átadó ünnepségünkön elmondta, hogy aki óvodai oktatást 
vállal, az a csődöt vállalja. Mondott azonban biztató szavakat is, ők tisztán látják ezt, és tenni 
fognak ez ügyben. Az oktatási intézményeink színvonalából nem lehet engedni, hiszen ez a 
jövő. Tállai Úr azt mondta, hogy ez nálunk példa értékű és példaként is fogja emlegetni 
Bánrévét. Mostanra egy mikro térségi iskola és óvoda vagyunk, példa értékűek. Ez nagyon 
sokba kerül, nehéz döntéseket kell hozni.  Nagyon fontos az is, hogy orvosunk, most már 
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orvos képviselőnk van. Azt hiszem, hogy egy szép, jól felszerelt Európai Uniós színvonalú 
helyet sikerült biztosítani az egészségügynek. Valóban nagyon fontos feladat az idősekkel 
való törődés. Eddig ezt mi állítólag nem tettük. Tettük ami az erőnkből tellett és amire igény 
is van. Kötelező feladatként végezni is kell, mivel kis település vagyunk, így ezt társulás 
keretében Ózddal, vagy Putnokkal együttműködve végezzük. Vannak a településen gondozó 
nők, akik ellátják ezt a munkát. Ígérgetni lehet, de senki nem várhatja el, hogy az 
önkormányzat mindent elvégezzen, hiszen arra nincs lehetőség. Sport Bánrévén nincs. Ha 
felmerül, én biztos mellé fogok állni, de csak mint támogató, nem úgy mint fenntartó. Oda 
kell figyelni a dolog minőségére is. Vannak egyéb igazgatási feladatok. Mindent végig fogunk 
beszélni. Amilyen döntéseket hozunk, annak megfelelően fogja a hivatal végezni a munkáját, 
a kötelező és önként vállalt feladatok tekintetében. Ez a testület rögtön azzal fogja kezdeni a 
munkáját, hogy hét utcát le fog aszfaltozni, mintegy két millió forint önerő biztosításával, 
mely önerőhöz még pályázhatunk támogatásra is. Tehát néhány százezer forintból hét utcánk 
le lesz aszfaltozva. Vannak kész terveink faluközpont rekonstrukcióra, de ami most a 
legégetőbb feladat, hogy ez az idei év megmutatta, azért a víz az úr. Folyamatban van egy 
teljes körű helyzet elemzés a településen, meg van bízva egy cég. A lakók, elődök 
véleményét, régi vízügyi térképeket is figyelembe véve fognak jelentést adni, javaslatot 
tesznek, hogy mit lehet tenni. Már az elején elmondták, hogy a talajvízzel nem lehet sokat 
kezdeni, de a csapadékvíz ügye égetően fontos lenne. Elő kell készíteni pályázatot erre. Jövő 
hét hétfőn egy közös ülés megtartására fog sor kerülni 13.00 órától szennyvíz pályázat 
ügyben. A létengedélyt meg kell hosszabbítani. Eldöntik a testületek, hogy akarják-e ezt a 
továbbiakban. Az anyagi fedezete ennek óriási feladata lesz, hiszen csak az önerő néhány száz 
millió forint. Lesz munkánk bőven. Gondolkodom egy civil egyesületben mindenképpen, 
hiszen olyan pályázatok, ahová önkormányzat 20%-os önerővel pályázhat, az civil 
szervezetnek 0% önerővel megvalósítható. Ez a dolog kidolgozás alatt áll. Ez egy kitörési 
pont lehet. November hónapban tervezünk kiadni egy bemutatkozó újságot, abban szerepelni 
fog a polgármester illetménye is. Gratulálok mindenkinek. Remélem, hogy minden 
képviselővel mindent meg fogunk tudni nyugodtan beszélni, őszintén. Remélem, hogy nem 
fog semmiféle vélt, vagy valós sérelem a munka rovására menni. Akár nyilvánosság előtt is 
meg lehet beszélni a dolgokat. Nagy felelősség van rajtunk, ez a legnehezebb ciklus lesz 
megítélésem szerint. Nagyon sok pénzt kivett a nemzet kasszájából a sor természeti 
katasztrófa. Remélhetőleg megérkeznek a természeti kárainkra is a vis maior támogatások, 
hiszen eddig még szinte semmi, azaz 285.000,-Ft-ot kaptunk, amit néhányan a településen 
millióknak néztek. Egy 40 milliós forintos pályázat került benyújtásra a veszélyes hulladék 
elszállítására, reméljük, hogy jól fognak alakulni a dolgok. Tállai András Önkormányzati 
Államtitkár Úrtól ígéretet kaptunk a támogatásra. Hét, Sajónémeti, Sajópüspöki és Bánréve 
települések, az úgynevezett 6/3. pályázat keretén belül. Már sajnos a környezetvédelmi 
hatóságnál fel vagyunk jelentve az ügyben. Ez a képviselő-testület döntése volt, egy 
ideiglenes megoldás. Már magyarázkodnunk kell az ügyben. A biztosító minden épületünkre 
fizetett. Amit az óvodára, az iskolára és a hivatalra kaptunk az egy az egyben ráfordításra 
kerül, a tűzoltó szertár és a régi hivatal esetében a munkadíj és kisebb költség merül fel, de 
abból maradni fog, ami javíthatja a helyzetet. A mi feladatunk nem személyes és önös 
érdekeket nézni, hanem a közösség érdekét nézni, a közösséget szolgálni. El kell 
vonatkoztatni az önös érdekektől. Jó egészséget, korrekt együttműködést, jó munkát kívánok 
mindenkinek. A civilekkel, és a határon túli településekkel a kapcsolatot ápolni kell továbbra 
is.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Gratulálok az újonnan megválasztott Képviselő-testület tagjainak. A 
polgármesteri hivatal vezetőjeként bízok a Képviselő-testülettel való jó együttműködésben. A 
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hivatal minden dolgozója részéről ígéretet teszek arra, hogy a Képviselő-testület tagjainak a 
hivatal és az intézmények működésével kapcsolatos információkat, valamint a hatósági 
munkával kapcsolatos felvilágosítást meg fogjuk adni. Ez az eddigiekben is így történt, ezután 
is minden képviselő, ha lakossági érdeklődésre nem tud azonnal választ adni, kérem keresse 
fel a hivatalt, hogy pontos információ juthasson vissza a településre.  
 
 
Kérem a képviselőket arra, hogy egy döntés meghozatalát követően a testület döntéséről 
informálja a lakosokat, ne arról, hogy ki szavazott igennel és ki nemmel, hiszen a testület 
tagjainak többségi szavazattal hozott döntése mindenkire kötelező. Jó munkát és sok sikert 
kívánok a négy évre. 
 
 
Indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 
 

        Elekes Péter                                      Dr. Szabó Győző János 
          képviselő            képviselő 
 
 
 
 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com

